
Z Á P I S N I C A 
zo zasadania obecného zastupiteľstva konaného dňa 13. decembra 2018 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice 

 

Program: 

 

 

1. Otvorenie. 

2. Prerokovanie a schválenie programu zasadnutia. 

3. Plnenie uznesení. 

4. Prerokovanie: 

- Rozpočet obce na roky 2019, 2020 a 2021 + stanovisko hlavného kontrolóra. 

- Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2019. 

5. Rôzne. 

- Zvyšovanie poplatkov za uskladňovanie odpadu. 

6. Návrh na uznesenia. 

7. Záver. 

 

K bodu 1:  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva ( ďalej len „zasadnutie“) otvoril starosta Roman König, 

ktorý skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní všetci novozvolení poslanci obecného 

zastupiteľstva (ďalej len „zastupiteľstvo“) a zastupiteľstvo je z uvedeného dôvodu 

uznášaniaschopné. Zasadnutia sa nezúčastnila hlavná kontrolórka, ktorá sa ospravedlnila. 

 

K bodu 2: 

Starosta obce požiadal o doplnenie programu zastupiteľstva o prerokovanie Správy č. 2/2018 

o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za 2. polrok 2018 a o prerokovanie možnosti 

preplatenia nevyčerpanej dovolenky starostu obce. S doplnením programu zastupiteľstvo 

súhlasilo a program schválilo. 

 

K bodu 3: 

K plneniu uznesení uviedol starosta obce, že v zmysle uznesenia č. 4/2018/7 malo byť na 

cintoríne osadené suché WC. K tomu uviedol, že v tejto veci bude potrebné zvážiť 

umiestnenie WC tak, aby bolo dostupné a zároveň, aby nepôsobilo rušivo.  

K veci uviedla p. Brutovská, či by nemohlo byť WC umiestnené skôr pri zastávke eurobusu. 

P. Oravec uviedol, že na cintoríne je potrebnejšie, k čomu sa priklonili aj ostatní poslanci. 

Starosta uviedol, že priamo na mieste bude potrebné v jarných mesiacoch určiť miesto, ktoré 

bude následne upravené a pripravené na osadenie suchého WC. 

 

K bodu 4: 

Starosta obce prečítal stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtu obce na roky 2019, 2020 

a 2021. Rozpočet zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo. 

Starosta prečítal Správu č. 2/2018 o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za 2. polrok 

2018. Správu zastupiteľstvo schválilo. Následne prečítal plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 

2019. Plán zastupiteľstvo schválilo. 

Starosta obce oznámil zastupiteľstvu, že bol upozornený účtovníčkou, že má stále 

nevyčerpané 3 dni z dovolenky roku 2017 a celú dovolenku za rok 2018. Starosta uviedol, že 

v roku 2018 sa mu snáď podarí vyčerpať 8 dní dovolenky a požiadal o prehodnotenie 
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možnosti preplatenia nevyčerpanej dovolenky v počte 20 dní. Zastupiteľstvo súhlasilo 

s preplatením nevyčerpanej dovolenky starostovi obce v počte 20 dní. 

 

K bodu 5: 

Starosta obce informoval zastupiteľstvo o nových nákladoch, ktoré vzniknú obci v súvislosti 

s poplatkami za uskladnenie odpadu. Podľa nového zákona sa budú poplatky za uskladnenie 

komunálneho odpadu odvíjať od pomeru separovania odpadu v jednotlivých obciach. Čím 

vyšší podiel odpadu z celkového objemu obec vyseparuje, tým budú jej náklady na 

skládkovanie nižšie, pričom každoročne porastie poplatok za skládkovanie. Preto bude veľmi 

dôležité, aby sa zvýšil objem separovania odpadu. Uviedol, že sa pokúsi pripraviť list pre 

občanov a chalupárov, kde bude stručne vysvetlená problematika odpadov s vysvetlením, že 

bude potrebné zvýšiť objem vyseparovaných odpadov. 

P. Brutovská požiadala o vysvetlenie, ako majú občania nakladať so stavebným odpadom 

a s veľkoobjemovým odpadom. 

Starosta uviedol, že v zmysle platného VZN majú občania tento odpad nahlásiť obci, ktorá 

zabezpečí odvoz týchto odpadov vo vhodnom termíne. 

P. Baranová položila otázku, kto platí za stavebný a veľkoobjemový odpad. 

Starosta uviedol, že za odpad platí jeho pôvodca podľa odhadovanej hmotnosti v zmysle 

VZN. 

P. Slavkovský pripomenul potrebu opravy obecného mosta pri dome s. č. 52, kde je v moste 

diera. Zaujímal sa aj o možnosť rekonštrukcie obecných ciest. 

Starosta uviedol, že plánuje v roku 2019 viacero opráv, aj most pri dome č. s. 52 a tiež 

výmenu oplotenia na cintoríne v zmysle dotácie z úradu vlády. K cestám uviedol, že projekt 

na opravu všetkých obecných ciest je pripravený, ale doteraz nebola vyhlásená výzva na 

takéto činnosti.  

 

K bodu 6: 

Starosta prečítal návrhy uznesení, ktoré boli zastupiteľstvom jednomyseľne schválené. 

 

K bodu 7: 
Po schválení uznesení starosta ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Overovatelia zápisnice:  Mária Brutovská                                                           

  

 Ondrej Slavkovský                                     

 

Starosta obce:                 Roman König 


